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Bestyrelsesmøde i Ikast og Tullamore Golf Club – tirsdag den 11/4-23 kl. 17.00, 
Remmevej 
 
Deltagere: John Kristensen, Lars Søgaard, Andreas Lehmann Jacobsen, Jesper Jensen, Lene Søgaard, 
Jacob Pedersen og Marianne Moth. 
Afbud fra: Rasmus Niebuhr og Torben S. Pedersen 
Deltager fra personalet: Golfmanager Michael Hosbjerg 
 

Agenda: 
 
1. Opstart og konstituering af ny bestyrelse 
2. Bestyrelsesmøder det kommende år 
3. Referat fra sidste møde 
4. Nyt fra kontoret 
5. Nyt fra udvalg (bane, sport, begyndere m.v.) 
6. Regnskab og medlemssituation 
7. Tullamore 
8. Eventuelt 

 
 
Ad 1) Opstart og konstituering af ny bestyrelse 

• Som opstart på bestyrelsesmødet blev konstitueringen fastlagt, se vedhæftede. 
 
Ad 2) Bestyrelsesmøder det kommende år 

• Mandag er den foretrukne dag for afholdelse af bestyrelsesmøderne. 

• Fra april vil møderne være fra kl. 19.00-21.00. Fra oktober kl. 17.00-19.00. 

• John indkalder til møderne, når der er behov for det, men typisk ca. hver anden måned. 
 
Ad 3) Referat fra sidste møde  
To do listens punkter blev gennemgået: De fleste punkter er nu behandlet og i orden. 
De øvrige punkter tages op iht. dagsordenen og på kommende møder, når de er aktuelle. 
 

Ad 4) Nyt fra kontoret 

• I forbindelse med el- og varmeforbruget undersøges det, om vi fremover i Tullamore skal 
have samme ordning som Ikast Golf Club, dvs. forbruget indregnes i lejen. Christina 
kontaktes. 

• Scan Energi har givet et tilbud på energi-tjek i klubberne. Umiddelbart er der ingen grund til 
at betale for et energi-tjek, da vi er klar over, hvor der skal optimeres. 

• Ny træner: Det er lykkedes at få ansat PGA Head Pro Brian Højgaard Jensen.  
Brian var lige kort til stede på bestyrelsesmødet og præsenterede sig for bestyrelsen. 
Ansættelsen er i første omgang berammet til oktober 2023, men vi håber selvfølgelig på et 
gensidigt godt samarbejde, så vi kan udvide ansættelsen. 

• Forespørgsel på håndboldbilletter fra medlemmerne. Som en del af sponsorkontrakten med 
håndboldafdelingen indgår en del håndboldbilletter, som kan benyttes af medlemmerne. 

• DGU har fået etableret et samarbejde med Tullamore Golf Club, hvor landsholdet har 
forespurgt på at lægge træning vest for Storebælt her.  
Der er aftalt træning på 23 tirsdage (hele dage) om året for ca. 20 landsholds/elitespillere.  
Det er en fin ekstra indtjening i Tullamore. Det betyder også, at vi derigennem vil kunne 
søge puljer til udvikling af banen og juniorarbejdet. 
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Det er en super god aftale, hvor der kan gennemføres projekter med fælles ideer. Samtidig 
er det en blåstempling af vores klub og træningsfaciliteter. 
Aftalen er afstemt med Kaffemikklubben i Tullamore. Der er plads til begge dele, da 
træningen starter på træningsfaciliteterne og derefter med spil på banen, når 
Kaffemikklubben er færdige med deres runde. 

• Golfens Dag: Vi kan ikke nå at være klar til søndag, hvor det er et landsdækkende 
arrangement – men vi holder vores egen Golfens Dag. 

• Golfklubbens nye website er nu færdig til at blive lagt på nettet. Hanne P. og Michael sørger 
for at vi kommer live ASAP. 

 

Ad 5) Nyt fra udvalg (bane, sport, begyndere m.v.) 
Bane: 

• Der søges greenkeepere, men der er mangel på uddannede, så de er svære at få fat i. 

• På kommende byrådsmøde vil ansøgningen om opførsel af hus og cor-ten beklædte hytter 
ved golfbanen blive behandlet.   

• Det er planen at opføre et ottekantet toilethus mellem hul 14 og 15 evt. med cor-ten 
overflade. Halvdelen skal være toiletter – resten veranda. Huset skal være lynsikret. 

• Det ser ud til, at der er plads til, at bag tee på hul 14 flyttes lidt længere bagud. Andreas og 
Claus har sagen. 

• Der arbejdes fortsat på et ”100 meters miljø” med ny driving range, dobbelt antal p-pladser, 
evt. ny indkørsel til klubben og en sø ved hul 9. Der skal ”brainstormes” på, hvordan den 
nye vej kan anlægges bedst muligt. 

• Indretning af ”Hul 19” med møbler, gardiner osv. påbegyndes snarest. 

• Affaldssortering: Som bestyrelsen tidligere har vedtaget, er alle skraldespande fjernet fra 
stor bane. Det er et lovkrav, at der sorteres – og der er derfor nu kun skraldespande med 
affaldssortering ved klubhuset. Det betyder, at man først smider sit skrald ud, når man har 
spillet 9 eller 18 huller. Alle golfklubber har fået samme udfordring – så det bliver formentlig 
hurtigt en vanesag at tage sit skrald med.  
På første tee skal man have en reminder med budskabet: Vi tænker grønt – Hjælp os med 
at holde banen ren. 
JPO er dog bekymret for, at skraldespandene ikke kan undværes, og mener, at vi bør have 
flere skraldespande strategiske steder, der evt. kunne dækkes af flaskegrønt træhegn. 
John undersøger muligheden og prisen for nye spande. 

• På stor bane skal der ryddes op i buskadset på højre side af hul 17. Det ville være godt 
med en ekstra frivillig dag, så det også kan blive ordnet. Andreas spørger Claus. 

• Pay & Play banen trænger til et løft generelt. Omkring hul 2 er jorden meget stenet, da der 
tidligere har været en gårdsplads.  
Kan der lægges filttæppe på og ny muld? Andreas vender det med Claus. 

     Nybegyndere: 

• Der er i alt tilmeldt 35 nybegyndere heraf 13 til Kvinder og Golf, og et par stykker, der ikke 
nåede at få golfkørekortet sidste år. 

• Det er nu muligt at starte som nybegynder hver den første i måneden, og er man 
ihærdig/har talent for spillet, vil det være muligt at få golfkørekortet i løbet af en måned. 

 

Ad 6) Regnskab og medlemssituation 

• Vi er kommet fornuftigt i gang, men det er selvfølgelig endnu for tidligt at vurdere. 

• På indtægtssiden ligger sponsorater over budget, så det er meget positivt. 

• Åbningsposteringerne er endnu ikke på plads i Ikast regnskabet pga. sygdom på kontoret. 
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• Der henvises til månedsrapporten med regnskaberne, som er fremsendt til bestyrelsen. 

• Medlemssituationen: Der er lidt restancer på kontingentet, men alle, der ikke har betalt, er 
spærret i Golfbox. Vi frygtede, at der ville komme mange udmeldelser, men det ser 
fornuftigt ud – der er kommet en del indmeldelser også. 

       
Ad 7) Tullamore 
• Robotboldopsamleren er sat op på driving range. Den vil være klar i denne eller næste uge, 

når den er omprogrammeret, og boldgraven er færdig. 

• Der kommer nye spots på driving range i Tullamore, da de gamle bruger for meget strøm. 

• JPO har haft en del udfordringer i forbindelse med opførelse af den overdækkede driving 
range og den nye bro. Det er blevet en noget større investering end antaget. 
De næste projekter:  

• Færdiggørelse af det asfalterede område, hvor der skal lægges et sidste lag på (”majs-
ærte-overflade”), som vil gøre overfladen ekstra flot. 

• Der sættes cor-ten kasser op på p-pladsen. 

• Der opføres toiletter i gården og endnu en vaskeplads ved bagrummet 

• Det er ikke alle ideer og tiltag, der virker i første omgang – som f.eks. P-plads og indkørsel, 
som nu er blevet udvidet efterfølgende. 

• JPO har ansøgt kommunen om tilladelse til at plante en bøgehæk og et rododendronbed 
ved det nye hul ud til vejen for at forhindre ulykker, hvis cyklister i mørket skulle komme 
væk fra cykelstien. 

• Der bliver lavet en smutvej ved skoven på hul 6, for at gøre det nemmere for ISI-eleverne at 
cykle til træning. 

• Der bliver også lavet et hyggerum i klubhuset specielt beregnet til ISI eleverne. 

• Broen ud til par 3 hullet ved vejen er næsten helt færdig og er blevet rigtig flot.  

• Der er indgået aftale med John Juul Pedersen om at rense søen ved broen og ved hul 3. 

• Der skal planlægges en frivilligdag på Tullamore-banen med eftersåning og oprydning. Evt. 
den 30/4.  

• Muligvis vil Midtugegolf give en hånd med – evt. en aften med 9 hullers golf + oprydning. 

• Kan damernes T-steder på hul 1, 5 og 7 forbedres? Andreas og Jacob kører en tur med 
greenkeeperne. 

 
Ad 8) Eventuelt 

• Der blev efterlyst mere markedsføring af sociale fælles aktiviteter for medlemmerne. 

• Der er stadig nogle, der ikke har hørt om torsdagsmatcherne torsdag efter fyraften, hvor der 
spilles 9 huller.  
Her er alle velkomne! Ikke kun nybegyndere. 
Det koster 20 kr., som man betaler, når man møder op torsdag aften. Holdene bliver sat 
sammen tilfældigt, så det ikke er de samme, der spiller sammen hver gang. Det er en rigtig 
god måde at lære andre medlemmer at kende på. 

• Kan øvrige medlemmer komme til det Sct. Hans Aften arrangement, som Midtugegolf 
arrangerer? JPO taler med Bo Jensen. 

• Er der basis for et arrangement i Tullamore Sct. Hans aften? Lene har sagen. 

• TV-Midt Vest var til stede ved Tullamores åbningsmatch, hvilket blev sendt på TV samme 
aften i nyhedsudsendelsen. Det var et virkelig godt indslag, hvor John Juul Pedersen 
fortalte om Tullamore Golf Club på en meget fin måde. 

• Der har desværre været et meget negativt opslag på Facebook i gruppen ”Tullamores 
Venner”, som bestyrelsen tager afstand fra. John tager kontakt med personen, der har slået 
det op. 
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Referent: Marianne Moth 
 


